
 

 

 
Valtuustoaloite 2.11.2023 Keskustan valtuustoryhmä Kaisa Pihlajaniemi - Kouluruuan 
laadun tarkistus 
 
Khall 20.11.2023 § 400  
  
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [x] 
 
 Liite: Valtuustoaloite 2.11.2023 Keskustan valtuustoryhmä Kaisa 

Pihlajaniemi - Kouluruuan laadun tarkistus 
 
Valmistelija  
 Hallintojohtaja p. 040 344 7201 

 
Keskustan valtuustoryhmä/Kaisa Pihlajaniemi on jättänyt 
valtuustoasloitteen 2.11.2023: Valtuustoaloite 2.11.2023 Keskustan 
valtuustoryhmä Kaisa Pihlajaniemi - Kouluruuan laadun tarkistus. 
 
Aloitteessa esitetään, että Nivalan kaupungin koulujen ja päiväkotien 
ruokalistat tarkistetaan siten, että niissä on tarjolla oikeasti maittavaa 
kotiruokaa. 

 
Esittelijä  
 Kaupunginjohtaja Karikumpu Päivi 

 
Päätösesitys  
 Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tietoon saaduksi ja antaa sen 

opetuslautakunnan valmisteltavaksi.   
 

Päätös  
 Hyväksyttiin. 
 
 
 
OTE: Aloitteen jättänyt, opetuslautakunta, sivistysjohtaja 
 
 
 
Opeltk 12.12.2023 § 111    
127/00.01.03.02/2023    
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [x ] 
 
Valmistelija  
 Sivistysjohtaja p. 040 3447 311 

 
Niva-Kaijan koulun vanhempainyhdistys on järjestänyt kyselyn 
kouluruokailusta: toinen kysely on tehty oppilaille ja toinen huoltajille. 
Marraskuun lopulla on koululla järjestetty yhteisöllisen 
opiskeluhuoltoryhmän kokous, jossa on käsitelty 
kouluterveyskyselyn tulosten kouluruokailuosioita. Kokoukseen on  
osallistunut oppilaskunnan, opiskeluhuollon, 
vanhempainyhdistyksen, PPEKööki Oy:n ja Niva-Kaijan koulun 



 

 

edustajia. Kokouksessa on pohdittu mitä voitaisiin tehdä, että 
koululaisten kouluruokailuun osallistumista ja säännöllisyyttä 
saataisiin lisättyä ja ruoan maku maistuvammaksi sekä ruokailu 
houkuttelevammaksi.   
 
PPEKööki Oy:n  toimitusjohtaja ja palvelupäällikkö ovat olleet 
kaupunginhalituksen kokouksessa 4.12.2023 antamassa 
ajankohtaiskatsauksen ruoka- ja puhdistuspalveluista. 
 
Vuoden 2024 talousarvio ruokapalvelujen ostamiseen kouluille ja 
päiväkodeilla on laadittu yheistyössä PPEKööki Oy:n kanssa 
oppilasmäärien ja nykyisen käytännön mukaisesti.  

 
 
Esittelijä  
 Sivistysjohtaja Viitakangas Riitta 

 
Päätösesitys  
 Opetuslautakunta toteaa, että valtuustoaloitteen johdosta on ryhdytty 

toimenpiteisiin. Lautakunta seuraa toimenpiteitä ja niiden 
vaikuttavuutta. 
 

Päätös  
 Hyväksyttiin. 
 
 
 
OTE: aloitteen jättänyt 
 
 
 


